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Verksamhetsberättelse för Geysir 2021 
Geysir hade 143 medlemmar under 2021 (inkl. stöd- och familjemedlemmar) i Blekinge och 

Småland. Av dessa var 28 barn och ungdomar. Föreningen ökade antalet medlemmar med 

17 % under året vilket var mycket bra då målet var satt till 8 %. 

2021 har varit ett händelserikt år! Geysir fyllde 40 år, detta firade vi bland annat med tårta 

och (alkoholfri) bubbel, jubileumskeppni och en lång artikel om föreningen i tidningen 

Islandshästen. Vi tog även fram en kortärmad jubileumströja som medlemmar kunde köpa.  

En annan händelse under året värt att nämna är att SIF blev invalda som ett eget 

specialförbund i RF den 30 maj. Detta har redan inneburit flera positiva saker för föreningen, 

bl a ekonomisk stöttning för inköp av kommunikationsutrustning till vår ungdomsverksamhet. 

Med denna utrustning blir det lättare att hålla kvalitativa utbildningar på ovalbanan. 

Föreningen får även stöd från RF SISU med att utveckla ungdomsverksamheten och knyta 

föreningskontakter. 

Den 5 augusti 2021 blev ett viktigt datum för föreningen, då skrev vi på ett avtal med 

Tingsryd travsällskap. Med detta avtal kan vi erbjuda föreningens medlemmar individuell 

träning och tillgång till ovalbanan på Tingsryds travbana som en del av medlemsavgiften. 

Detta avtal innebär också att föreningens evenemang kan genomföras på anläggningen. 

Styrelsen tror att detta kommer bli en viktig pusselbit i föreningens tillväxt framåt. Kontakter 

med Tingsryds kommun har tagits under året som en del av föreningens etablering på 

ovalbanan i Tingsryd och i kommunen. 

På höstmötet med medlemmarna presenterade styrelsen två övergripande mål med sikte på 

2025. Mål ett innebär att antalet medlemmar i föreningen ska öka till 170 och mål 2 att 

föreningen ska ha ett underlag med barn och ungdomar till lag-SM. Båda målen mottogs väl 

av medlemmarna. 

Vi har haft fyra sponsorer 2021 som sponsrat vår barn- och ungdomsverksamhet. Dessa är 

Ronneby Färg AB, Byggteknik Blekinge AB, DM Måleri och Elias Syd AB. Vi riktar ett stort 

tack till våra sponsorer! För pengarna kunde vi genomföra ett två-dagars höstlovsläger för 

våra barn och ungdomar. 

Även under 2021 har Coronapandemin påverkat verksamhet och något evenemang har fått 

ställas in som exempelvis Vägtöltstävlingen. Medlemmarnas önskemål som framkommit 

under 2020 låg som grund för valet av aktiviteter under 2021 och nedan aktiviteter har 

styrelsen tillsammans med medlemmarna genomfört. 

 

Utbildnings/träning: 

• En markarbetsclinic och två lektionsträningstillfällen med Jenny Wiktorsson. 

• 6 gemensamma träningstillfällen på ovalbanan.  

• Dra-av-en-sko-kurs med hovslagare Lars-Gunnar Ottosson. 

• Gaedingakeppni programträningstillfälle med Karin Gunnarsson. 

• Heimir Gunnarsson höll föreläsningen om vad som är en bra ridhäst  

på höstmötet. På höstmötet pratade vi också igenom vad vi vill göra under 2022 i 

föreningen. 
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Ungdomar: 

Under 2021 har våra barn- och ungdomar fått lite extra fokus. Vi har haft: 

• tre gratis lektionsträningstillfällen för Marie Mattsson och Moa Svensson. 

• en sommarlovstävling. 

• ett två-dagars höstlovsläger. 

• subventionerat anmälningsavgifter på övriga aktiviteter. 

 

 

Tävling: 

• Vägtöltstävlingen fick vi ställa in pga Coronarestriktioner. 

• Jubileumskeppni, ett mycket välbesökt evenemang. Smålandsposten följde 

evenemanget och skrev en fin artikel.  

 

Övriga aktiviteteter: 

• 4 stycken hemma-hos ritter har genomförts runt om hos medlemmar, ett kul sätta att 

umgås på tillsammans. 

• Tvådagars långritt mellan Eringsboda och Alljungen. 

• Kadriljuppvisning i samband med lucia på RHC. 

 

Styrelsens aktiviteter under året: 

• Riksstämman som hölls digitalt. 2 deltagare från föreningen deltog (2 röster). 

• Månatliga möten med SIF inför och efter RF-inträdet. 

• 8 stycken styrelsemöte har genomförts digitalt och fysiskt utöver kontinuerlig dialog i 

styrelsens facebook-grupp.  

• Kontinuerlig dialog och möten med RF SISU, Tingsrydstravet och Tingsryds kommun. 

• Sponsorarbete. 


